
   
Styrelseprotokoll Borås Pistolskyttar 2022-10-04 

Närvarande: Christian Mohr (CM), Pingo H Olofsson, del av tiden (PHO), Allan Bergman (AB)  
 Mauro Capolicchio (MC) Mikael Blohm (MB), Kai Tranefors (KT), Jonas Tengblad (JT) 

1. Mötet öppnade 
Mötet öppnas av dagens ordförande AB, sekreterare CM, samt justerare KT 

2. Godkännande av dagordning  
Lästes upp och godkändes  

3. Förgående mötesprotokoll 
Lästes upp och godkändes. 

4. Inkomna skrivelser/Genomgång av post 
Polisutbildningen har mailat och frågat om studenter som vill kan få träna extra skytte i vår regi. CM 
kallar till separat möte med Polisen och AB för att diskutera möjliga lösningar som inte inkräktar på våra 
skjuttider men som också kan ge något mervärde för klubben. 

5. Ekonomiska rapport 
Banktillgodohavande 494 723 redovisades av AB då Kassör Henrik Roskvist inte är närvarande.  

6. Inlämnade ärenden 
Inga inlämnade ärenden. 

7. Att göra / Åtgärdslistan  
Se bilaga 1. 

8. Nybörjarskyttet 
Kursen är nu slut. 18 nybörjare är klara med sina gröna kort. Ett antal har redan sökt licenser. Några har 
enstaka guldserier kvar vilka det får skjuta när tillfälle ges. 

9. Nya medlemsansökningar  
2st, se bilaga 1. 1st godkändes, 1st utreds vidare 

10. Föreningsintyg 
5st godkända, se bilaga 1 

11. Samverkan FOK 
De som var med på FOKs pistolmöte gav en kort rapport. Bl.a. jobbar vi för ett gemensamt 
skjutprogram och vi diskuterar gemensamt swishnummer m.m. för att förenkla för medlemmarna. 

12. Övriga frågor 
• CM informerade om arbetet med att flytta hemsidan. Kommer att vara klart innan årsskiftet som är 

deadline för IdrottOnline. Vårt konto på Loopia uppgraderas till Webhotell med Joomla. 
• Vi ska försöka arrangera Lusseknallen i år. Datum blir den 11 Dec. Alla hjälper till men KT 

samordnar arbetet och kallar till arbetsmöte. 
• Anskaffning av en container för brännbart material diskuterades. Vi behöver bli av med skräp och 

kan inte bränna detta längre samt vi vill göra det enklare att hålla rent på området. CM tar in offert. 
• Städdag 27/11 kl 11:00. Enklare städning inför vintern. AB kallar via FB och WWW 
• Vi behöver ha ett möte med berörda om ev framtida ombyggnader av banorna. CM+AB kallar till 

detta inom kort. 
13. Nästa Möte  

2022-12-06 
14. Mötet avslutas 

AB tackar samtliga närvarande  
 



   
 
 
 
Ordförande    Sekreterare. 
     
 
 
Justerare  
 


